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Francis Paulin er klubbens ledende banesyklist for senior, og tok NM-gull i 2024. 
Foto: Ingrid B. Helljesen 

Velodromen i Asker åpnet 13 januar 2024! 
 
IF Frøy har i sesongen 2024 vært en av de ledende klubbene i Velodromen i Asker. Vi har satset 
mye på å akkreditere ryttere i klubben og har ved utgangen av 2024 nesten 100 ryttere som er 
godkjent for å trene på velodromen. I tillegg har vi tatt ansvar for treningene, både 
ungdomstreningen tirsdagene og sprinttreningen blir gjennomført med god støtte fra klubbens 
medlemmer. 

Klubben var også sentral da vi fikk laget 
en samling for barn og unge opp til 16 år 
med Anita Stenberg og hennes trener 
Kenneth Berner. Med to treninger på 
både lørdag og søndag fikk rundt 20 
ungdommer en opplevelse de sjelden 
vil glemme.  

Kenneth ledet treningen og Anita var 
med og syklet sammen med syklistene 
hele helgen. Lovordene var mange og 
både Kenneth og Anita var imponert 
over den utviklingen disse unge rytterne 

1Fire fornøyde Frøy-rekrutter på banesamling med Anita 
Stenberg og Kenneth Berner. 



har hatt på de månedene som velodromen har vært åpen.  

Dette lover godt for fremtiden. 

Det var dessverre kollisjon mellom UL/UM på bane og Ungdomsbirken i 2024. Klubben stilte 
allikevel med flere ryttere som gjorde det bra. Har kan nevnes  Patrick Mørk som  ble 
ungdomsmester på Individuell Forfølgelse (IP) og flotte plasseringer i Omnium, Scratch, 
Poengløp og Eliminasjon.  Vi jobber for å unngå slike kollisjoner i fremtiden, det vil gi utøvere 
som driver med flere idretter mulighet til å kunne konkurrere i begge. 

Første offisielle 
norgesmesterskap i 
velodromen ble 
arrangert av IF Frøy i 
november. Dette var NM 
i enkeltstart/sprint. 
Arrangementet krevde 
mye planlegging, både 
ryttere og ressurser 
måtte trenes og 
identifiseres. 

 Mesterskapet ble en 
stor suksess med lovord 
fra både EUC (Europeisk 
sykle union), ordfører i 
Asker, kommisærer og 
andre som var til stedet. 
Arrangementet viste 
også at banesykling kan være en publikumsidrett. Så med bedre promotering kan det være 
mulig med fulle tribuner. 

Gratulerer også til Francis Paulin som tok vår første NM tittel for elite på bane siden de nye 
velodromene på Sola og Asker åpnet.  

Dette blir helt sikkert ikke siste medalje som IF Frøy vil ta på velodromen. IF Frøy har søkt om å 
arrangere NM Fellesstart på velodromen i 2025. Da vil vi legge til rette for at Anita Stenberg kan 
delta.  Slik at det blir mulighet til å se en av verdens beste banesyklister i aksjon. 

Det ble ikke arrangert noen Master-NM på bane i 2024, men en plan for både UL/UM, Master-NM 
og NM Elite er laget slik at det vil bli arrangert mesterskap for alle klasser hvert år fremover. 
Planen er at mesterskapene skal rullere mellom Sola og Asker med Master og UL/UM om våren 
og med Elite på høsten. 

IF Frøy fikk i 2024 støtte fra Sparebankstiftelsen DnB til å kjøpe inn banesykler. Klubben har 
kjøpt inn seks Dolan DF4 som er satt opp slik at de passer ryttere i ungdomsklassene. I 2025 har 
vi også fått levert fire Ridley Arena A-sykler som vil passe til de yngste barna. Syklene er svært 
populære og vil kunne brukes gratis for medlemmer av IF Frøy. 
 
Espen Hillmann, leder banekomiteen 


